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Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
5. Wystąpienie Starosty Powiatu Malborskiego Mirosława Czapli. 
6. Informacja o organizacji roku szkolnego 2007/2008 przedstawiona przez 

dyrektorów szkół z terenu gminy. 
7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Miłoradzu. 
8. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
9. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
10. Zapytania i interpelacje. 
11. Uchwały: 

a. Nr XI/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miłoradz 
do projektu „Pętla śuławska – Międzynarodowa Droga Wodna E – 70 z 
zadaniami: budowa przystani cumowniczej w sołectwie Mątowy Wielkie 
na działkach o numerach 5/10 i 5/8, budowa przystani cumowniczych w 
sołectwie Pogorzała Wieś na działce nr 5. 

b. Nr XI/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie zamiany działek połoŜonych w 
Gnojewie o numerze 201/2 o powierzchni 0,29 ha będących własnością 
Gminy Miłoradz na działkę o numerze ... o powierzchni ... ha stanowiącą 
własność Pana Franciszka Litawy. 

c. Nr XI/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze 
bezprzetargowej dla Rzymskokatolickiej Parafii p.w. Matki BoŜej 
Wniebowzięcia w Kończewicach nr 42, działek o nr geodezyjnych 23/3 o 
pow. 0,33ha i 26 o pow. 0,08ha. 

d. Nr XI/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr IX/52/07 
z dnia 14 czerwca 2007r, w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia 
Gmin Powiatu Malborskiego. 

e. Nr XI/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budŜetu 
Gminy Miłoradz oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu. 

f. Nr XI/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 8 do 
Uchwały BudŜetowej Rady Gminy Miłoradz Nr VII/31/07 z dnia 17 marca 
2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 2007. 

g. Nr XI/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
roku 2007 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 

h. Nr XI/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 
2007 (zm. III). 

i. Nr XI/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały 
Nr VII/31/07 z dnia 17 marca 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu 
Gminy Miłoradz na rok 2007 (zmiana II). 

12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
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13. Wolne wnioski i oświadczenia. 
14. Zakończenie obrad.         

       
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska otworzyła XI Sesję Rady Gminy Miłoradz. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska powitała przybyłych Radnych, Wójta Gminy, zaproszonych gości, 
Sołtysów i pracowników urzędu (listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 2 i 3 
do protokołu), stwierdziła na podstawie listy obecności radnych prawomocność 
obrad – na stan 15 radnych udział w posiedzeniu bierze 14 radnych. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska odczytała porządek obrad XI Sesji, następnie poprosiła Wójta Gminy 
Pana Tadeusza Bilińskiego o przedstawienie zmian do porządku obrad. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poprosił o przyjęcie do porządku obrad 
następującego projektu uchwały: 
� w sprawie: przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Miłoradz. 
Wyjaśnił, Ŝe firma EPA ze Szczecina otrzymała zgodę na postawienie siłowni 
wiatrowych na terenie gminy od Ministerstwa Obrony Narodowej. Wymienione 
studium obejmie teren ¾ gminy. Zasadne jest opracowanie Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy dla całego 
terenu, gdyŜ ten dokument jest podstawą do sporządzenia w okresie 
późniejszym  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poddała pod głosowanie wniosek Wójta Gminy Tadeusza Bilińskiego o 
dodanie ww. uchwały do porządku obrad.  
 
Wniosek Wójta Gminy Pana Tadeusza Bilińskiego w głosowaniu jawnym 
został przyjęty 13 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad z 
proponowaną zmianą, dopisanie projektu uchwały w punkcie 11, podpunkcie 
„j”. 
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Porządek obrad z proponowaną zmianą w głosowaniu jawnym został 
przyj ęty 13 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska zwróciła się do Radnych, czy wnoszą uwagi do protokołów z 
poprzednich  IX i X Sesji. 
Poinformowała, Ŝe wystąpił błąd pisarski, w protokole z X Sesji mylnie wpisano 
w pkt 3 – głosowanie porządku obrad, wynik głosowania, winno być, Ŝe 
przegłosowano jednogłośnie. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Protokół z IX Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym zostały 
przyj ęty jednogłośnie. 
 
Protokół z X Sesji Rady Gminy Miłoradz z poprawką w głosowaniu 
jawnym zostały przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła o zabranie głosu przedstawiciela Starostwa Powiatowego w 
Malborku Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pana Edwarda śaka i 
poinformowanie zebranych na jakim etapie są prace związane z przystąpieniem 
do Regionalnego Programu Operacyjnego, czy występują zagroŜenia związane z 
naszym uczestnictwem i jaki zakres przedmiotowy starostwo przyjęło. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak poinformował, Ŝe 
rozstrzygnięto przetarg na wykonanie dokumentacji technicznej na remont drogi 
powiatowej 2901G, odcinek od drogi krajowej nr 22 przez Miłoradz do 
skrzyŜowania z drogą 2904G o dł. ok. 5,9km i 2904G, odcinek od skrzyŜowania 
z drogą powiatową 2901G przez Pogorzałą Wieś do granicy Gminy Miłoradz o 
dł. ok. 5,8km. Równolegle jest opracowywane studium wykonalności na ww. 
drogi. Starostwo planuje złoŜenie wniosku do Regionalnego Programu 
Operacyjnego w miesiącu październiku. Realizacja projektu jest przewidziana 
na lata 2008 – 2010, w pierwszym roku prace będą odbywały się na terenie 
gminy Stare Pole i Lichnowy, w 2009r. na terenie gminy Miłoradz i Nowy Staw, 
a w 2010r. na terenie gminy Malbork. 
W temacie zagroŜeń stwierdził, Ŝe obecnie nie występują. Jedyny niepokojący 
sygnał przekazała Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani 
Małgorzata Grosicka będąc na spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim została 
poinformowana, Ŝe środki finansowe, które są przeznaczone na remonty dróg 
powiatowych mogą być mniejsze od planowanych. 
W sprawie remontu dróg na naszym terenie poinformował, Ŝe powiat nie 
posiada środków finansowych na jesienny remont. Wykonuje się jedynie prace 
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gdy ubytki w nawierzchni są bardzo duŜe oraz wprowadza się ograniczenia 
prędkości na drogach o złej nawierzchni. Jednak powiat czyni starania w 
pozyskaniu finansów na wykonanie jesiennego remontu dróg. 
 
Radny Pan Stanisław Górczyński wyraził opinię, Ŝe gminy naszego powiatu 
są nierówno traktowane przez starostwo. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak poinformował 
radnego, Ŝe jest to jego odczucie subiektywne. Wyraził opinię, Ŝe w swoich 
działaniach kieruje się obiektywizmem.  
 
Radna Pani Małgorzata Kielar zapytała się, czy zmniejszenie funduszy na 
remonty dróg z programu RPO będzie moŜna zastąpić innymi źródłami 
finansowania. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak stwierdził, Ŝe na 
pewno będzie moŜna finansować z dodatkowych źródeł, ale jakie one mają być i 
jak to ma się odbywać to nie wiadomo. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poprosił o wyjaśnienie kiedy nastąpi 
przesunięcie ogrodzenia u Pana Tymca, które jest postawione w pasie 
drogowym. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak poinformował, Ŝe 
sprawa jest na etapie korespondencji, Pan Tymiec chce wykupić zajęty teren 
albo aby ten problem rozstrzygnął sąd. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski zapytał się, czy starostwo jest przygotowane 
finansowo na zwiększenie udziału własnego w aplikowaniu z RPO gdyŜ tylko 
projekty z duŜym udziałem środków własnych będą promowane. 
Ponadto poprosił o informację na temat obwodnicy Malborka, jaki kierunek 
został wybrany. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak stwierdził, Ŝe nie ma 
jeszcze określonego przebiegu obwodnicy Malborka.  
W rozmowie ze Starostą uzyskał zapewnienie, Ŝe środki na remonty dróg będą 
przez starostwo zarezerwowane. 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar zapytała się, dlaczego nasza droga nie jest 
przeznaczona do remontu w pierwszej kolejności. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak stwierdził, Ŝe 
kolejność remontu została ustalona na spotkaniu w starostwie z władzami 
poszczególnych gmin. Pod uwagę brano przygotowanie poszczególnych gmin - 
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wykonane dokumentacje. Gminy Lichnowy i Stare Pole mają gotowe 
dokumentacje. 
Na obrady przybył Radny Pan Tadeusz Mikuła. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła dyrektorów szkół o przedstawienie informacja o organizacji 
roku szkolnego 2007/2008. 
 
Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego Pani GraŜyna Sadowska 
przedstawiła informację o organizacji roku szkolnego 2007/2008, stwierdziła, Ŝe 
w okresie letnim wykonano bardzo duŜo remontów w szkole, wymieniono w 
całym budynku centralne ogrzewanie, wymalowano klasy i przeniesiono 
przedszkole do budynku szkolnego adoptując pomieszczenia w tym celu. 
Zmniejszeniu ulega liczba kadry nauczycielskiej, obecnie jest 12 nauczycieli, 
którzy są dobrze przygotowani do wykonywania zawodu, stale podnoszą 
kwalifikacje. Poinformowała, Ŝe nauczyciele oraz dzieci uczestniczą w zajęciach 
pozalekcyjnych.  
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kończewicach Pan Sławomir Zirra 
poinformował, Ŝe wyniki dydaktyczne dzieci są bardzo dobre, podkreślił, Ŝe jest 
to zasługa kadry pedagogicznej. Nauczyciele pracują z dziećmi nie tylko w 
ramach swoich godzin, ale takŜe popołudniami społecznie.  
Obiekt szkolny jest zadbany, bardzo duŜo pracy w wygląd obiektu wkładają 
pracownicy szkoły, a jeŜeli istnieje moŜliwość to do tych prac wykorzystuje się 
pracowników interwencyjnych. 
Do najwaŜniejszych prac, które naleŜy wykonać to jest ocieplenie budynku sali 
gimnastycznej gdzie w okresie zimowym temperatura spada do 12-15ºC, a 
powinno być minimum 18ºC. W następnej kolejności naleŜy wykonać remont 
kapitalny łazienek w szkole. 
Poprosił radnych o zainteresowanie się płacami pracowników obsługi szkół, 
gdyŜ płace ich są bardzo niskie, a w innych sferach zostały one podniesione. 
Pracownicy obsługi wykonują wszystkie prace o które się ich poprosi, a brak 
jest moŜliwości ich wynagradzania za ich zaangaŜowanie. 
Poinformował, Ŝe naleŜy rozwiązać problem z przystankiem w Kończewicach, 
dzieci które oczekują na autobus mokną oraz poprosił o zajęcie się chodnikiem 
koło szkoły, który jest pokruszony i zniszczony.  
 
Dyrektor Gimnazjum Publicznego w Miłoradzu Pan Krzysztof 
śołedziewski stwierdził, Ŝe na terenie gimnazjum wykonano prace związane z 
estetyką pomieszczeń w szkole.  
Będą prowadzone w roku szkolnym dodatkowe zajęcia z przedmiotów 
matematyczno – przyrodniczych oraz zajęcia prowadzone przez Pana Jarosława 
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Marksa w UKS Herkules. Kontynuowany będzie Program Einsteina - 
dodatkowe zajęcia z fizyki.  
Jako najwaŜniejszą inwestycję do zrealizowania w najbliŜszym czasie wymienił 
uszczelnienie i ocieplenie dachu, który gdy występują długotrwałe opady 
przecieka. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski stwierdził, Ŝe wkład pracy Pana Jarosława 
Marksa jest bardzo duŜy w UKS Herkules. 
Stwierdził, Ŝe odejście z pracy pracowników obsługi szkół w Miłoradzu jest 
spowodowane niskimi płacami. 
Poinformował, Ŝe naleŜy zamykać obiekt boiska, gdyŜ mieszkańcy Miłoradza 
wyprowadzają na boisko psy, które kopią dziury w murawie i obiekt sportowy 
jest dewastowany. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska podziękowała dyrektorom za przedstawienie informacji o działalności 
szkół. 
 
Ad. 7 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią 
Mirosławę Lampkowską o przedstawienie sprawozdania z działalności placówki 
w 2006r. 
 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Mirosława 
Lampkowska przedstawiła sprawozdanie z działalności placówki w 2006r.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Miłoradzu zostało przez Radnych przyjęte przez aklamację. 
 
Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe w okresie między sesjami (okres 
wakacyjny), odbyły się spotkania w Starostwie Powiatowym w Malborku w 
sprawie podłączenia ścieków z naszej gminy do oczyszczalni w Czerwonych 
Stogach oraz w sprawie remontu dróg powiatowych na terenie gminy i 
przystąpienia powiatu do Regionalnego Programu Operacyjnego. 
Poinformowała, Ŝe uczestniczyła w dniach powiatu organizowanych w 
Malborku, na którym bardzo ładnie prezentowała się nasza gmina. Ponadto brała 
udział w rozpoczęciu roku szkolnego w zespole Szkolno Przedszkolnym w 
Miłoradzu. 
Przekazała zebranym informację, Ŝe 8 września odbędą się DoŜynki Gminne w 
Mątowach Wielkich, które rozpoczną się mszą świętą o godz. 13.00. 
Poinformowała, Ŝe planowane jest wyjazdowe szkolenie rady gminy w dniach 
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28 – 29 września, szczegółowe informacje zostaną przekazane w późniejszym 
terminie. 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński przedstawił informację o swojej 
działalności i realizacji zadań w okresie między sesjami. Poinformował, Ŝe 
uczestniczył w spotkaniu z władzami Miasta Malborka w sprawie podłączenia 
naszej sieci kanalizacyjnej do oczyszczalni w czerwonych Stogach.  
Ponadto odbyło się spotkanie Lokalnej Grupy Działania w Starym Polu, na 
którym omówiono zakres i moŜliwości działania stowarzyszenia.  
Poinformował, Ŝe został rozstrzygnięty przetarg na przetarg na wykonanie 
dokumentacji technicznej na remont drogi powiatowej 2901G, odcinek od drogi 
krajowej nr 22 przez Miłoradz do skrzyŜowania z drogą 2904G o dł. ok. 5,9km i 
2904G, odcinek od skrzyŜowania z drogą powiatową 2901G przez Pogorzałą 
Wieś do granicy Gminy Miłoradz o dł. ok. 5,8km. Stwierdził, Ŝe od 1 stycznia 
2008r. będziemy właścicielem drogi brukowej w Pogorzałej Wsi i zostały 
podjęte kroki w celu przygotowania dokumentacji technicznej na remont tej 
drogi. 
Uczestniczył w obchodach Święta Policji, na którym nasza gmina ufundowała 
Posterunkowi Policji w Lichnowach drukarkę laserową. 
Poinformował, Ŝe przetarg na przewozy szkolne wygrała firma Connex z 
Tczewa. Ponadto z ww. firmą uzgodniono kursy autobusów przez Starą Wisłę, 
obecnie to sołectwo nie ma połączenia z Tczewem lub Malborkiem. Przejazd 
autobusów przez Starą Wisłę budŜet gminy będzie kosztował 1400zł 
miesięcznie. Uzgodniono, Ŝe autobusy będą kursować do 21 grudnia br. 
Stwierdził, Ŝe prowadzone są rozmowy z prywatnymi przewoźnikami, którzy na 
obecną chwilę nie są zainteresowani wejściem na nasz teren.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska podziękowała Panu Wójtowi za informację. 
 
Ad. 10 
Radna Pani Małgorzata Kielar zapytała się, jak jest rozwiązany temat 
dodatkowego przystanku w Pogorzałej Wsi oraz czy istnieje moŜliwość 
zorganizowania kursu autobusowego około godz. 13 do Malborka mógłby to 
robić Pan KrzyŜanowski. 
 
Sołtys Bystrza Pani Ewa Buniek – Tınges poprosiła aby usunąć metalowy 
śmietnik koło świetlicy oraz aby przydzielić pracowników robót publicznych do 
ogrodzenia terenu koło świetlicy, siatka jest zakupiona. 
Zapytała się jaki byłby koszt i czy moŜna byłoby wynająć równiarkę, która 
wyrównałaby teren koło stawku w Bystrzu. 
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Poprosiła radnych o zajęcie się sprawą, aby środki finansowe, które pozyskują 
świetlice z tytułu wynajmu pomieszczeń wracały do tych świetlic np. w postaci 
doposaŜenia świetlic. 
 
Radny Pan Stanisław Górczyński zaproponował, aby środki finansowe z 
tytułu czynszów zostały przez gminę przekazywane Gminnemu Zakładowi 
Gospodarki Komunalnej. 
 
Radny Pan Władysław Strąk poinformował, Ŝe między Mątwami Małymi, a 
Mątwami Wielkimi w drodze jest bardzo duŜa wyrwa oraz stan nawierzchni 
między Mątwami Małymi, a Piekłem jest straszny. 
Ponadto zapytał się, kiedy będą oddane płyty drogowe, które wypoŜyczyła firma 
remontująca wały wiślane, poprosił o dopilnowanie tego tematu. 
Zapytał się, czy Przewodnicząca Rady Gminy otrzymała pismo w sprawie 
dzierŜawy jeziora w Mątowach Wielkich. 
 
Sołtys Mątw Małych Pani Wiesława Majkowska poprosiła o zajęcie się 
obcym psem, który czyni duŜe szkody wśród rolników.  
Stwierdziła, Ŝe naleŜy poprawić nawierzchnię koło przystanku autobusowego, 
gdyŜ po opadach deszczu jest tam duŜa kałuŜa, z tego przystanku korzystają 
dzieci dojeŜdŜające do szkoły. 
Zapytała się, kiedy będą wykonane tablice informacyjne dla sołectwa. 
Poinformowała, Ŝe dowiedziała się, Ŝe pobrano pieniądze na wykoszenie terenu 
rekreacyjnego w sołectwie, a efektów pracy nie widać, teren jest zarośnięty 
poprosiła o wyjaśnienie tej kwestii. 
Stwierdziła, Ŝe droga do Pana Sochaja jest nieprzejezdna.  
 
Sołtys Starej Kościenicy Pan Krzysztof Topór zapytał się, czy podjęto 
decyzję w sprawie drogi polnej w sołectwie oraz stwierdził, Ŝe naleŜy podjąć 
decyzję w sprawie pieca w świetlicy w starej Kościenicy, gdyŜ dalsza 
eksploatacja moŜe grozić zaczadzeniem.  
 
Sołtys Miłoradza Pani Katarzyna Sulich poprosiła, aby zająć się sprawą 
uruchomienia oświetlenia ulicznego, które zapala się za wcześnie oraz poprosiła 
o wykoszenie terenu gminnego koło Pana Plackowskiego. 
 
Radny Pan Tadeusz Mikuła stwierdził, Ŝe droga koło wału w Starej Wiśle jest 
nieprzejezdna, ponadto na polu, którego właścicielem jest agencja rolna rosną 
osty, które naleŜy usunąć oraz trawa na boisku nie jest wykoszona. Poprosił o 
podjęcie działań w wymienionych tematach. 
 
 Radny Pan Marek Paszkowski zapytał się, czy istnieje moŜliwość pozyskania 
kruszywa na drogi śródpolne np. z cukrowni. 
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Radny Pan Tadeusz Majewski poinformował, Ŝe od miesiąca w Mątwach 
Małych nie ma oświetlenia ulicznego. Stwierdził, Ŝe naleŜy wypracować z 
zakładem energetycznym system informacji aby szybko usuwać awarie i 
przestawiania zegarów sterujących, gdyŜ w wielu sołectwach oświetlenie zapala 
się za wcześnie. 
 
Radny Pan Zbigniew Kaszuba zapytał się, kto jest odpowiedzialny za 
koszenie trawy koło kortu tenisowego, gdyŜ ten teren nie jest koszony, a osoby 
korzystające z kortu gubią piłki, które w tych chaszczach cięŜko jest znaleźć. 
 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła Z-cę Przewodniczącego Rady Gminy Pana Ryszarda Bolka o 
prowadzenie dalszej części obrad. 
 
a. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miłoradz do projektu „Pętla 
śuławska – Międzynarodowa Droga Wodna E – 70 z zadaniem budowa 
przystani cumowniczych w sołectwie Pogorzała Wieś na działce nr 5. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/60/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie przystąpienia Gminy Miłoradz do projektu „P ętla śuławska – 
Mi ędzynarodowa Droga Wodna E – 70 z zadaniem budowa przystani 
cumowniczych w sołectwie Pogorzała Wieś na działce nr 5 w głosowaniu 
jawnym została przyjęta 11 głosami za, 2 głosami przeciw i 2 głosami 
wstrzymującymi się. 
 
b. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zamiany działek połoŜonych w Gnojewie o numerze 
201/2 o powierzchni 0,29 ha będących własnością Gminy Miłoradz na działkę o 
numerze 96 o powierzchni 0,42 ha stanowiącą własność Pana Franciszka 
Litawy. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/61/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie zamiany działek połoŜonych w Gnojewie o numerze 201/2 o 
powierzchni 0,29 ha będących własnością Gminy Miłoradz na działkę o 
numerze 96 o powierzchni 0,42 ha stanowiącą własność Pana Franciszka 
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Litawy w głosowaniu jawnym została przyjęta 14 głosami za i 1 głosem 
wstrzymującym się. 
 
c. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej dla 
Rzymskokatolickiej Parafii p.w. Matki BoŜej Wniebowzięcia w Kończewicach 
nr 42, działek o nr geodezyjnych 23/3 o pow. 0,33ha i 26 o pow. 0,08ha. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/62/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej dla Rzymskokatolickiej 
Parafii p.w. Matki Bo Ŝej Wniebowzięcia w Kończewicach nr 42, działek o 
nr geodezyjnych 23/3 o pow. 0,33ha i 26 o pow. 0,08ha w głosowaniu 
jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
d. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr IX/52/07 z dnia 14 czerwca 
2007r, w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Gmin Powiatu 
Malborskiego. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/63/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie zmiany do Uchwały Nr IX/52/07 z dnia 14 czerwca 2007r, w 
sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Gmin Powiatu Malborskiego w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
e. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania budŜetu Gminy Miłoradz oraz 
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budŜetu. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/64/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie procedury uchwalania budŜetu Gminy Miłoradz oraz rodzaju i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 
budŜetu w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
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f. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 8 do Uchwały BudŜetowej 
Rady Gminy Miłoradz Nr VII/31/07 z dnia 17 marca 2007r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 2007. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/65/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie zmiany załącznika nr 8 do Uchwały BudŜetowej Rady Gminy 
Miłoradz Nr VII/31/07 z dnia 17 marca 2007r. w sprawie uchwalenia 
budŜetu Gminy Miłoradz na rok 2007 w głosowaniu jawnym została 
przyj ęta jednogłośnie. 
 
g. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2007 przez 
Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 
 
Radny Pan Władysław Strąk wyraził opinię, Ŝe musimy przekazać starostwu 
środki finansowe na wykonanie dokumentacji technicznej drogi, gdyŜ gmina nie 
ma innego wyjścia, jest ze strony starostwa stawiana „pod murem”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała zebranych, Ŝe odbył się przetarg na wykonanie 
dokumentacji technicznej drogi powiatowej od drogi krajowej nr 22 – Stara 
Kościenica – Miłoradz – skrzyŜowanie z drogą do Pogorzałej Wsi – Pogorzała 
Wieś – granica Gminy Miłoradz, zgłosiła się jedna firma i wyceniła wykonanie 
dokumentacji na 260 tys. zł. Środki, które przeznaczyliśmy wcześniej były 
niewystarczające, a mając na uwadze konieczność wykonania ww. dokumentacji 
pokrywamy koszty jej wykonania w 100%. Stwierdziła ponadto, Ŝe nasz wkład 
będzie wliczony do kosztów kwalifikowanych projektu. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/66/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2007 przez Gminę Miłoradz 
dla Powiatu Malborskiego w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
h. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2007 (zmiana III). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik złoŜyła wniosek formalny o 
wprowadzenie zmiany do projektu omawianej uchwały. W związku z podjęciem 
uchwały w sprawie zamiany działek połoŜonych w Gnojewie o numerze 201/2 o 
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powierzchni 0,29 ha będących własnością Gminy Miłoradz na działkę o 
numerze 96 o powierzchni 0,42 ha stanowiącą własność Pana Franciszka Litawy 
i zapisem w treści, Ŝe Gmina Miłoradz pokryje koszty związane z wyceną, 
wyciągiem z ksiąg wieczystych, wypisów z rejestru gruntów, kosztów 
notariusza i sądowych niezbędne jest zwiększenie wydatków inwestycyjnych o 
kwotę 4.000zł i jednoczesne zmniejszenie wydatków bieŜących o ww. kwotę z 
rozdziału gospodarka gruntami i nieruchomościami. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie wniosek Skarbnika Gminy Pani Marzeny Jendernalik o zwiększenie 
wydatków inwestycyjnych o kwotę 4.000zł. 
 
Wniosek Skarbnika Gminy Pani Marzeny Jendernalik w głosowaniu 
jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budŜecie: 

• ROLNICTWO I ŁOWIECTWO 
W rozdziale 01010 – Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi zwiększa się 
plan wydatków majątkowych o kwotę 15.860zł na wykonanie dokumentacji 
technicznej dotyczącej kanalizacji sanitarnej w Czerwonych Stogach. 
W rozdziale 01095 – Pozostała działalność zwiększa się plan dochodów o kwotę 
40.280zł, w tym  wpływy za uŜytkowanie terenów łowieckich o kwotę 280zł i 
wpływy ze sprzedaŜy nieruchomości rolnych (działki rolnicze i budowlane) o 
kwotę 40.000zł. 

• TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ 
W rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe zwiększa się plan dochodów o 
kwotę 96.000zł - niewykorzystane środki finansowe wydatków niewygasających 
z roku 2006. W rozdziale tym równieŜ zmniejsza się plan wydatków 
inwestycyjnych o kwotę 740.872zł. 

• GOSPODARKA MIESZKANIOWA 
W rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami zmniejsza się 
plan dochodów o kwotę 40.000zł – wpływy ze sprzedaŜy nieruchomości. 
W rozdziale tym zmniejsza się równieŜ plan wydatków bieŜących o kwotę 
6.000zł, a zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o kwotę 4.000zł z 
przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych z zamianą działek w 
Gnojewie. 

• DZIAŁALNO ŚC USŁUGOWA 
W rozdziale 71013 – Prace geodezyjne i kartograficzne zwiększa się plan 
wydatków bieŜących o kwotę 11.000zł z przeznaczeniem na wykonanie 
podziału działek nad jeziorem w Mątowach Wielkich.  

• ADMINISTRACJA PUBLICZNA 
W rozdziale 75023 – Urzędy gmin zmniejsza się plan wydatków bieŜących o 
kwotę 5.500zł, a zwiększa się plan wydatków majątkowych o kwotę 5.500zł z 
przeznaczeniem na zakup kserokopiarki. 
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• DOCHODY OD OSÓB PRAWNYCH, OD OSÓB FIZYCZNYCH I OD 
INNYCH JEDNOSTEK NIEPOSIADAJACYCH OSOBOWOŚCI 
PRAWNEJ ORAZ WYDATKI ZWIĄZANE Z ICH POBOREM 

W rozdziale 75616 - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 
spadków i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i 
opłat lokalnych od osób fizycznych zwiększa się plan dochodów o kwotę 
11.300zł, w tym: wpływy z tytułu podatków od spadków i darowizn o kwotę 
2.300zł i wpływy z tytułu podatku od czynności cywilnoprawnych o kwotę 
9.000zł. 
W rozdziale 75618 – Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek 
samorządu terytorialnego na podstawie ustaw zwiększa się plan dochodów o 
kwotę 650zł, w tym: wpływy z tytułu opłaty targowej o kwotę 300zł i z tytułu 
odsetek od nieterminowych wpłat o kwotę 350zł. 
W rozdziale 75621 – udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budŜetu 
państwa zwiększa się plan dochodów o kwotę 800zł z tytułu podatku 
dochodowego od osób prawnych. 

• RÓśNE ROZLICZENIA 
W rozdziale 75818 – Rezerwy ogólne i celowe zmniejsza się plan rezerwy na 
inwestycje o kwotę 21.200zł i plan rezerwy ogólnej o kwotę 55.562zł. 

• OŚWIATA I WYCHOWANIE  
W rozdziale 80101 – W szkole podstawowej w Kończewicach zwiększa się plan 
dochodów o kwotę 4.900zł – zwrot środków pienięŜnych z roku 2005. 
W rozdziale 80104 – Przedszkola zwiększa się plan wydatków bieŜących o 
kwotę 20.000zł z przeznaczeniem na wypłatę dodatków mieszkaniowych i 
wiejskich dla nauczycieli oraz na dokonanie odpisu na ZFŚS dla pracowników. 
W rozdziale 80110 – Gimnazja zwiększa się plan dochodów o kwotę 2.350zł – 
zwrot środków pienięŜnych   z roku 2005. 

• OCHRONA ZDROWIA 
W rozdziale 85121 – Lecznictwo ambulatoryjne zwiększa się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 4.000zł na zakup i montaŜ wkładu do komina w Ośrodku 
Zdrowia w Kończewicach. 

• POMOC SPOŁECZNA 
W rozdziale 85203 – Ośrodki wsparcia zwiększa się plan dochodów o kwotę 
40.000zł – środki otrzymane z Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w 
Gdańsku, jednocześnie zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o w/w 
kwotę na wykonanie ocieplenia i montaŜ balustrady w Środowiskowym Domu 
Samopomocy w Kończewicach. 
W rozdziale 85215 – Dodatki mieszkaniowe zmniejsza się plan wydatków 
bieŜących o kwotę 18.000zł. 
W rozdziale 85219 – Ośrodki pomocy społecznej zmniejsza się plan wydatków 
na dodatkowe wynagrodzenia roczne o kwotę 296zł i składki na ubezpieczenia 
społeczne o kwotę 670zł i jednocześnie zwiększa się plan wydatków na 
wynagrodzenia o kwotę  3.650zł i składki na Fundusz pracy o kwotę 40zł. 

• GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA 
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W rozdziale 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg zwiększa się plan 
wydatków bieŜących o kwotę 10.000zł, z przeznaczeniem na opłacenie 
rachunków za energię.  
W rozdziale 90095 – Pozostała działalność zwiększa się plan wydatków o kwotę 
3.000zł z przeznaczeniem na wyłapywanie bezpańskie psy. 

• KULTURA FIZYCZNA I SPORT 
W rozdziale 92605 – Zadania w zakresie kultury fizycznej i sportu zwiększa się 
plan dochodów o kwotę 170zł – zwrot niewykorzystanej dotacji z roku 2006. 

• PRZYCHODY  
W planie przychodów na rok 2007 zmniejsza się plan z tytułu zaciągniętych 
kredytów i poŜyczek  o kwotę 1.000.000zł – kredyt na remont drogi powiatowej 
nr 2916G relacji z droga krajową nr 22 Stara Kościenica – Miłoradz – Pogorzała 
Wieś oraz zwiększa się plan przychodów z tytułu innych rozliczeń krajowych o 
kwotę 52.500zł. 

• ROZCHODY 
W planie rozchodów zmniejsza się plan spłat otrzymanych kredytów i poŜyczek 
o kwotę 60.000zł.  
 
Radny Pan Władysław Strąk zapytała się, czy zakup sprzętu na plac zabaw w 
Mątowach Wielkich PGR przekroczył kwotę 6000zł. 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik poinformowała radnego, Ŝe 
zakupy nie przekroczyły kwoty 6000zł. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/67/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2007 (zmiana III) w głosowaniu 
jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
i. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr VII/31/07 z dnia 
17 marca 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 2007 
(zmiana II). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik poinformowała, Ŝe w związku z 
podjęciem uchwały w sprawie zamiany działek połoŜonych w Gnojewie o 
numerze 201/2 o powierzchni 0,29 ha będących własnością Gminy Miłoradz na 
działkę o numerze 96 o powierzchni 0,42 ha stanowiącą własność Pana 
Franciszka Litawy, niezbędny jest wpis w załączniku WPI. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/68/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr VII/31/07 z dnia 17 marca 
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2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 2007 
(zmiana II) w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
j. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Miłoradz. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały omówił Wójt Gminy Miłoradz Tadeusz 
Bili ński w pkt 3. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XI/69/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 4 września 2007 roku w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 12 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje, 
poinformował, Ŝe jest zgoda właściciela posesji na lokalizację przystanku i będą 
podejmowane prace w celu jego postawienia. Stwierdził, Ŝe porozmawia z 
Panem KrzyŜanowskim, Ŝe mieszkańcy Pogorzałej Wsi są zainteresowani aby 
autobus jadący do z Miłoradza do Malborka o godz. 13.10 rozpoczynał kurs w 
Pogorzałej Wsi. 
W sprawie śmietnika stwierdził, Ŝe mieszkańcy domu gdzie jest świetlica 
zostaną zobligowani do usunięcia metalowego śmietnika z jego zawartością. W 
sprawie ogrodzenia terenu świetlicy stwierdził, Ŝe w harmonogramie prac 
pracowników robót publicznych zostaną te prace wpisane i zaplanowane. 
Obecnie trudno jest określić kiedy zostaną te prace wykonane, gdyŜ 
pracowników jest bardzo mało i mają w pierwszej kolejności wykonać prace, 
które są pilne np. przygotowanie do odbioru stadionu gminnego. W sprawie 
równiarki stwierdził, Ŝe pracownik urzędu zorientuje się w kosztach wynajęcia 
oraz zakresu prac jakie ma wykonać. Równiarka jest planowana do prac na 
naszym terenie w okresie późnej jesieni. W temacie przeznaczenia środków 
finansowych, wypracowanych przez świetlice z tytułu wynajmu, na doposaŜenie 
świetlic, stwierdził, Ŝe naleŜy to przedyskutować na posiedzeniu komisji 
społecznej. 
Poinformował, Ŝe opłaty z czynszów wracają do budŜetu gminy jako nasz 
dochód i mogą być wydane jako wydatki na inwestycje w tych mieszkaniach.  
Stwierdził, Ŝe Zarząd Dróg Powiatowych zostanie poinformowany o ubytku w 
drodze między Mątwami Małymi, a Mątwami Wielkimi. PoŜyczone przez firmę 
remontującą wały płyty drogowe, zostaną przekazane gminie protokołem oraz 
połoŜone na miejsce wskazane przez gminę w ilości takiej samej jakiej ta firma 
poŜyczała. 
Poinformował, Ŝe firma wyłapująca psy była, ale ten pies nie dał się złapać. 
Nawierzchnia w okolicy przystanku autobusowego zostanie poprawiona 
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pracownikami robót publicznych, którzy wykorzystają w tym celu stare płytki 
chodnikowe. W sprawie tablic informacyjnych stwierdził, Ŝe miał je wykonać 
Pan Maciejewski, ale do dnia dzisiejszego nie zgłosił ich wykonania, ww. 
sprawa zostanie ponownie przedyskutowana z Panem Maciejewskim. 
W temacie oświetlenia w Mątowach Małych była interwencja urzędu ale nie 
było sygnału, Ŝe nadal nie działa, zobowiązał się, Ŝe osobiście przeprowadzi 
rozmowę z zakładem energetycznym aby usunęli awarię. 
Zaproponował aby temat oświetlenia przedyskutować na posiedzeniu Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i zaprosić na to spotkanie przedstawiciela zakładu 
energetycznego. 
W sprawie drogi polnej w Starej Kościelnicy wyjaśnił, Ŝe obecnie nie 
posiadamy materiału do utwardzenia drogi. W celu poprawy przejezdności ww. 
drogi zaproponował, aby rolnicy przywieźli z Bystrza stare krawęŜniki i 
wrzucili je w najgłębsze dziury, a gdy będzie szlaka to zasypie się te miejsca w 
późniejszym okresie. W sprawie pieca w świetlicy w Starej Kościelnicy 
stwierdził, Ŝe odbędzie się zebranie mieszkańców budynku, którego celem ma 
być załoŜenie wspólnoty i na tym spotkaniu przedyskutuje się przydział piwnicy 
dla świetlicy, gdyŜ obecnie wszystkie pomieszczenia piwniczne są zajęte, a piec 
zlokalizowano w korytarzu piwnicy. 
Teren w Miłoradzu, który jest zarośnięty pracownik sprawdzi kto jest 
właścicielem gruntu. 
W sprawie kruszywa z cukrowni zostanie wystosowane zapytanie, czy istnieje 
moŜliwość zakupu tego materiału od nich. 
Za wykaszanie okolic kortu tenisowego odpowiedzialny jest pracownik 
Gimnazjum Publicznego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska 
poprosiła o przekazanie pisma w sprawie dzierŜawy jeziora w Mątowach 
Wielkich wg właściwości przesłanej przez nadawcę korespondencji. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski w sprawie wykaszania terenu rekreacyjnego w 
Mątowach Małych stwierdził, Ŝe jest to zadanie Gminnego Ośrodka Kultury i 
Sportu. W czerwcu cały teren wykaszał Pan Prymak, a w ubiegłym tygodniu 
wykosił koło kapliczki. Do wykaszania terenów rekreacyjnych muszą się 
włączyć mieszkańcy danego sołectwa. Ponadto poinformował, Ŝe na zebraniu 
wiejskim ustalono, Ŝe w pierwszej kolejności ma zostać utwardzona droga koło 
Pana Sochaja, gdyŜ jest to najkrótsza droga z Mątw Małych do Kłosowa. 
 
Ad. 13 
 
Radna Pani Renata Olszewska poinformowała, Ŝe Komisja Społeczna 
dokonała wyboru najładniejszej posesji rolniczej i nierolniczej oraz 
najładniejszego sołectwa. 
Najładniejsza posesja nierolnicza – GraŜyna Mierzwa, Stara Kościelnica, 
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Najładniejsza posesja rolnicza – Tadeusz Cegiełka, Mątowy Małe, 
Najładniejsza wieś – Mątowy Wielkie. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poprosił, aby wykonać kosztorys 
przekształcenia budynku przedszkola na mieszkania socjalne. 
 
Radny Pan Wacław Podgórski poprosił o wykonanie ekspertyzy przystanku w 
Kończewicach i udzielenie odpowiedzi pisemnej 
 
Ad. 14 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska ogłosiła 
zakończenie obrad oraz podziękowała za udział w obradach XI Sesji Rady 
Gminy Miłoradz. 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Katarzyna Kostrzewa - Rzoska 


